
 
  

Sida 1 av 2 
 

Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2019 

Bryggor  312 bryggplatser av 352 har varit uthyrda under året.  
Totalt 40 lediga platser har varit lediga varav 22 små bryggplatser. 
Flest lediga platser (16 platser) fanns på Stacka västra (motor). 
I stan fanns 21 lediga platser. 
 
Insatser på bryggorna: 
Stacka östra och västra - Muddring. Förberedelser inför muddringen 
påbörjades i oktober och innehöll på SV demontering av el, vatten, 
kameraövervakning och flytt av alla SV-bryggorna norrut mot Ideberget. På SÖ 
demonterades några bommar. I samband med muddringen byttes alla kättingar 
på SÖ, ytterligare förtöjningsstenar lades ut och brygginfästningar utökades. 
Yttersta delen av SÖ förstärktes. Djupet vid infarten till Stacka är nu 1,90 m vid 
50 cm över sjökortsdjup. Efter muddringen flyttades bryggorna tillbaka. Mycket 
arbete återstår i vår. 
 

Kvarnbryggorna - Förstärkning av grindarna 
   - Byte av 5 st bommar till 10 m långa på Södra 
Flå mellan  - Utökning med en låsbar grind 
Stacka östra   - Helrenovering av vattenslangar och –kranar. 
 
Tre stölder av bensin har inträffat på SÖ och ett inbrott på KB under året. 

Bryggplatsuthyrning Säsongens uthyrning av bryggplatser har fungerat väl.  
Ordförande hanterade uthyrningen i början av året. Från och med juni till och 
med augusti har uthyrningen utförts av Magnus Jansson, inlånad på deltid från 
Säffle HC. 

Toatömningsstationen Ca 5 000 liter toatanksavfall har samlats upp via stationen under året. 

Arbetsdagar 2019 års arbetsdagar genomfördes den 4 och 5 maj. 158 medlemmar deltog och 
viktiga arbeten utfördes bland annat städning och rensning av omgivningarna 
och markberedning av parkeringsplats med grus.. Det serverades fika och 
varmkorv och den sociala samvaron var uppskattad.  
Flera insatser har även gjorts på andra tider än arbetsdagarna. 

Hemsidan År 2019 hade SBs hemsida 1 899 besök, 6 391 sidvisningar (1 771 resp  
6 034 år 2018). 
 

Möten Styrelsen har haft 11 protokollförda styrelsemöten under året. 
Dessutom har styrelsen haft ett möte med bryggintendenterna och två med SMS 
och SSK. 
 

Styrelsen Styrelsen har bestått av: 
 Ordförande  Matti Sairio 
 Vice ordförande  Anders Olsson, och representant för  bryggintendenterna 
 Sekreterare  Michael Bladh 
 Kassör  Christer Tengelin 
 Ledamot Göran Hall  

Ledamot Pelle Karlsson 
  
Ekonomi Bokförings- och deklarationsarbetet har, som under tidigare år, skötts av Gösta 

Persson. 
 

Intäkter under 2019 har varit bryggavgifter ca 453 000 kr, ej utförd arbetsplikt 
46 000 kr, totalt ca 499 000 kr. 
 
Ca 350 fakturor skickades ut under 2019 varav 28 (43 st 2018) betalades efter 
förfallodag.  
146 leverantörsfakturor hanterades. 
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2019-12-31 fanns på SBs konto 206 466 kronor och i handkassan 15 060 kr. 
På Båtvilans konto 35 461 kr. 
 

Den största kostnaden 2019 var muddringen i Stacka, ca 600 000 kr.  
 

Båtvilan Båtvilans ledningsgrupp har 2019 bestått av:  
Jörgen Sundin, sammankallande,  Jan Axelsson, ekonomiansvarig 
Sture Thörner, markområdesansvarig,  Johan Nilsson, sekreterare 
Rolf Jansson, el-ansvarig,  Christer Johansson, ledamot 
 
Möten  
Ledningsgruppen har haft 5 protokollförda möten och ett stort antal informella 
telefon- och mejl-kontakter.  
Bom-grupp, Rolf Jansson och Jörgen Sundin från Båtvilan, Kem Ehlers och 
Johan Larsson från SSK har haft ett antal möten under vintern/våren 2019 inför 
installation av el-bommen. 
Ledningsgruppen har en sluten gruppsida på Facebook som fungerar väl. 
Ledningsgruppen kallade till ett ”stor-möte” i januari 2019 med Båtvilans 
medlemmar. 
 
Ekonomi  
Har skötts av Jan Axelsson och fungerar väl. 
Viktiga kostnader är installation av el-bom med tillhörande vägbreddning, 
slyröjning och skötsel av gräsytor  
 
Utförd verksamhet 2019 
-Försäkringsvillkoren för båtfacken har utretts tillsammans med Läns- 
 försäkringar och ett nytt båtfackavtal, som innehåller villkoren, har tagits fram.  
-Planering på båda sidor om diket ner mot älven mellan Båtvilan södra och 
Båtvilan norra med Yrkesskolans hjälp. 
-Installation av el-bom vid norra infarten och breddning av tillfartsvägen. 
 Rolf Jansson, Christer Johansson, Jörgen Sundin och Matti Sairio har lagt ner 
enormt mycket servicearbete, dels före montage, dels fortlöpande efter färdigt 
montage. 
-Slyröjning och skötsel av gräsytor. 
-Logo för Båtvilan framtagen. 
-14 juni brann hus 4 ner till grunden. Hittills har försäkringsbolaget skött ärendet 
korrekt. 
 

Tack Styrelsen vill rikta ett stort tack till intendenter och de medlemmar som bidrog 
med sina arbetsinsatser och till de medlemmar som valde att betala 500 kronor i 
stället för att utföra sin arbetsinsats. 
 
 
Säffle den 24 februari 2020 
 
Föreningen SÄFFLE-BÅT  
Styrelsen 
 
 
 
………………………        ……………………             ………………………. 
Matti Sairio Anders Olsson Michael Bladh 
 
 
 
………………………         ……………………           ……………………….. 
Christer Tengelin Göran Hall Pelle Karlsson 
 

 


